
  
Støvring den 23. marts 2023 

 

Ansøgning om forudbetalt driftstilskud 

 

Støvring Multihus har i det seneste år være udfordret af de høje energipriser. Vi har for at 

imødegå udfordringerne sænket vandtemperaturen i det store bassin med ca. 1 grad fra 

august og slukket for begge saunaer fra september. Herudover har vi hævet 

udlejningsprisen med 5% i svømmehallen og 3% på de øvrige lokaler. Prisen på offentlig 

svømning blev også hævet i 2022 med ca. 13%. 

 

Trods huslejestigninger og sparetiltag kommer vi ud af 2022 med et underskud på kr. 

484.000,- og har budgetteret med et underskud i 2023 på kr. 345.000,-. 

 

Vi har i perioden fra august haft en besparelse på varmeforbruget på ca. 15%, men trods 

det er den samlede udgift steget med 165% 

 

Den samlede varmeudgift i 2022 var på kr. 409.000,- mod kr. 160.000,- i 2021. 

 

I forhold til elforbrug har vi i perioden, hvor saunaen har været slukket, sparet 15,5% på 

forbruget, samlet set har vi brugt kr. 388.000,- på strøm i 2022, mod kr.175.000,- i 2021.    

 

 

Vi har netop varslet endnu en prisstigning på 5% for lejere af svømmehallen. Samtidig har 

vi besluttet af holde vandtemperaturen på nuværende niveau og lade saunaerne være 

slukket frem til 1. august 2023. 

Herefter tændes saunaerne og temperaturen i det store bassin hæves til tidligere niveau – 

dette er af hensyn til vores brugere, som har oplevet fald i medlemstallet og har en teori 

om, at det blandt andet skyldes de nuværende tiltag. 

 

Da hele situationen pt. er meget usikker, er det svært at forudsige konsekvensen af 

situationen på sigt, men med udbetaling af næste år driftstilskud nu, vil vi sandsynligvis 

ikke komme i likvid mangel i dette regnskabsår og driften vil derfor være sikret. 

 

Vi håber, at en tilbagebetaling vil kunne påbegyndes efter 2024, men opfordrer samtidigt 

til, at der bliver kigget på det nuværende driftstilskud og hjælp til at energioptimere 

svømmehallen.  

 

 

På bestyrelsens vegne 

 

Henrik Heindorff 

Formand 


